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نوری: 
استقلال نمی تواند 

 امتیازات را 
از دست بدهد!

فرصت ۲۱روزه »توخته« برای  
اعتراض به محرومیت یک ساله

ایسنا: امیرحسین توخته، ملی پوش والیبال 
ایران و بازیکن تیم والیبال هزار آمل، از هفتم 
اسفند سالجاری از تمامی فعالیت های ورزشی 
محروم شده و رأی نهایی ۲۱ روز پس از مهلت 
استیناف خواهی اعلام خواهد شد. چندی پیش 
نمونه دوپینگ اخذشده از امیرحسین توخته، 
بازیکن تیم والیبال هراز آمل، مثبت شد و از 
تاریخ ۷ اسفندماه سالجاری مدت محرومیت 
یک ساله این والیبالیست به او اعلام شده که ۲۱ 
روز مهلت استیناف خواهد داشت. این ورزشکار 
از ۷ اسفندماه سالجاری حق هیچگونه فعالیت 
ورزشی نخواهد داشت. به این ترتیب با توجه به 
مهلت ۲۱ روزه استیناف خواهی هرچند مدت 
زمان محرومیت این والیبالیست از ۷ اسفندماه 
آغاز شده است اما طول مدت محرومیت وی را 

باید از ۲۷ اسفند، قطعی اعلام کرد. 

خارجازمستطیلسبز

 اسطوره فوتبال فرانسه درگذشت 
یکی از نامداران تاریخ تیم ملی فوتبال فرانسه 
که رکوردی ارزشمند هم به نامش ثبت شده 
است، جان سپرد. ژوست فونتن ستاره پیشین 
تیم ملی فرانسه و رکورددار ثبت بیش ترین گل 
برای این تیم در یک دوره جام جهانی دیروز 
)چهارشنبه( در 89 سالگی درگذشت. فونتن که 
سال ۱933 در مراکش متولد شد در جام جهانی 
۱958 سوئد ۱3 گل زد که تا به امروز هیچ یک از 

هموطنانش نتوانسته بودند رکورد او را بشکنند.

خبـــــر

 تعلل فدراسیون فوتبال بعد از تیم ملی فوتبال: 

ابهام  در حکم کاشانی؛ امید بدون سرمربی! 

سالپنجم
شماره1506

آرمان ملی: در حالی که وضعیت کادر فنی 
تیم ملی فوتبال کشورمان هنوز مشخص نشده، 
فدراسیون فوتبال سرپرست و سرمربی تیم ملی 

امید را هم معرفی نکرده است. 
 تصمیم مشترک

مناف هاشمی دبیر و سخنگوی کمیته ملی 
المپیک بیستم دی ماه گذشته در مورد اینکه 
سه هفته از اعلام اینکه حبیب کاشانی به عنوان 
سرپرست تیم فوتبال امید انتخاب شده است 
می گذرد اما پس از آن نه حکم گرفت و نه تکلیف 
کادرفنی مشخص شده، تاکید کرد: خودمان 
هم اصرار داشتیم موضوع مشخص شود. اینکه 
من اعلام کردم کاشانی به عنوان سرپرست تیم 
فوتبال امید انتخاب شده است، براساس توافقی 
بود که بین رئیس کمیته ملی المپیک و معاون 
قهرمانی وزارت ورزش و رئیس فدراسیون فوتبال 
و خود من انجام شد. قرار بود بعد از جام جهانی 
حکم او ابلاغ شود. طبق آخرین پیگیری هایی 
که کردیم کسی مخالف این موضوع نیست. 
امیدوارم هرچه سریع تر تاج حکم را ابلاغ کند 
چون کار امید خیلی عقب است و باید کادرفنی 
مشخص شود و کار سریع تر جلو برود. سخنگوی 
کمیته ملی المپیک در پاسخ به این پرسش که 
گفته می شود حبیب کاشانی برای سرپرستی 
تیم فوتبال امید شرط گذاشته است، تصریح 
کرد: من چنین چیزی در مورد اینکه شرط 
گذاشته است، نشنیده ام. احتمالا دوستان در 
فدراسیون بررسی هایی از لحاظ فنی دارند انجام 
می دهند که ابلاغ حکم زمان بر شده است. من 
فقط توافق صورت گرفته را اعلام کردم و امیدوارم 
حکم ابلاغ شود چون کار زیادی بعد از آن داریم. 
او در پاسخ به پرسش دیگری مبنی بر اینکه 
گزینه سرمربی گری تیم فوتبال امید داخلی 
است یا خارجی؟ گفت: اطلاعی ندارم و به رئیس 
فدراسیون فوتبال واگذار می کنم. ما فقط بحث 

سرپرستی را داشتیم. 
 تایید تاج؟

با اعلام رئیس فدراسیون فوتبال، حبیب 
کاشانی به عنوان مدیر تیم ملی امید انتخاب 
شد. ایسنا روز ۲8 دی ماه نوشت:  با اعلام مهدی 
تاج، رئیس فدراسیون فوتبال، حبیب کاشانی، 

مدیرعامل سابق پرسپولیس به عنوان مدیر 
تیم ملی فوتبال امید انتخاب شد و تا دو روز 
دیگر نیز حکم او داده می شود. پیش از این مناف 
هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک خبر از این 
اتفاق داده بود و از صادر نشدن حکم کاشانی 
تعجب کرده بود. کاشانی سابقه مدیرعاملی 
باشگاه های پرسپولیس و سایپا را در کارنامه خود 
دارد و پیش از این نیز برای مدتی با تیم ملی امید 
فوتبال ایران همکاری داشته است. همچنین 
روز گذشته احسان اصولی سخنگوی فدراسیون 
فوتبال در خصوص وضعیت تیم امید گفت: 
»امروز در این مورد صحبتی نشد. در خدمت 
آقای کاشانی هستیم، ولی هنوز در مورد سرمربی 
به جمع بندی نرسیده ایم و امروز هم صحبتی 

نشد.«
 نظر متفاوت عضو هیات رئیسه

هیات رئیسه  عضو  ساکت،  محمدرضا 
فدراسیون فوتبال و عضو مجمع انتخاباتی 
فدراسیون هندبال روز گذشته در حاشیه 
برگزاری انتخابات فدراسیون هندبال درخصوص 
دلیل صادرنشدن حکم حبیب کاشانی به عنوان 
سرپرست تیم ملی امید از طرف فدراسیون 
فوتبال، تاکید کرد: قبل از انتخاب سرمربی، 
نمی توانیم سرپرست انتخاب کنیم. چنین بحثی 
را به عنوان عضو هیات رئیسه تائید نمی کنم و 
آن را نشنیده ام. اخباری هم که شنیده ایم، غیر 
موثق است. بحث این است که سرپرستی به جز 

کاشانی را اعلام کردند در شرایطی که اگر قرار 
باشد او با تیم امید همکاری کند، به عنوان رئیس 
کاروان تیم فوتبال مطرح است که وجودش 
خیلی هم کارساز است اما برای سرپرستی تیم 
یک نفر را مطرح کردند که قابل قبول نیست. 
ضمن اینکه این مسائل در دستور کار فدراسیون 
هم است. ساکت در مورد میزبانی از مسابقه 
فوتبال دوستانه تیم های ملی ایران و روسیه 
اظهار داشت: ورزشگاه نقش جهان با داشتن همه 
استانداردهای لازم، آماده میزبانی از مسابقات 
بین المللی و ملی است. ما آمادگی خودمان را 
برای میزبانی از این دیدار اعلام کرده ایم. وی 
با اشاره به فعالیت سرمربی تیم فوتبال سپاهان 
گفت: مورایس، تمرکز خود را فقط بر روی تیم 
سپاهان قرار داده است و به طور مشخص تمرکز 
او روی تیم است و باشگاه نیز این موضوع را تایید 
می کند. تسنیم در ادامه نوشت: مدیرعامل باشگاه 
سپاهان اظهار داشت: ما یک باشگاه ورزشی 
هستیم و تنوع رشته های مختلف در باشگاه ما 
وجود دارد که بر اساس راهبردهای هیات مدیره 
باشگاه فعالیت می کند. وی در مورد انتخاب 
سرمربی برای تیم ملی فوتبال گفت: آقای اصولی 
در این مورد صحبت کردند و توجه به جلساتی 
که داشتیم، هر دو گزینه داخلی و خارجی در 
دستور کار ما قرار دارد. نقشه راه در جلسه اخیر 
مشخص شده که به موقع از جانب آقای اصولی 

اعلام خواهد شد. 

 وضعیت سرمربی
سی ام بهمن ماه تسنیم نوشت:  تیم امید باید 
۱3 تا ۲۱ شهریور ماه سال ۱40۲ در مسابقات 
انتخابی جام ملت های ۲0۲4 شرکت کند. 
سه تیم اول این رقابت ها به جام ملت ها صعود 
می کنند که قرار است دی سال آینده برگزار 
شود و حکم انتخابی المپیک ۲0۲4 را خواهد 
داشت، در واقع اگر تیم امید در مسابقات شهریور 
ماه موفق نشود، المپیک ۲0۲4 را از دست خواهد 
داد و این در شرایطی است که همچنان شرایط 
امیدها نامشخص است.  فدراسیون فوتبال اما 
فارغ از اینکه کاشانی به عنوان مدیر انتخاب شود 
یا نه، فهرستی از مربیان را برای هدایت تیم امید 
در نظر گرفته است، هرچند اگر حبیب کاشانی 
به عنوان مدیر تیم امید حکم بگیرد، گزینه های 
خودش را خواهد داشت اما اختلاف بر سر اینکه 
او اختیار تام داشته باشد یا نه، باعث شده است 
فدراسیون زمان را از دست ندهد و لیستی از 
مربیان را روی میز خود داشته باشد. هم اکنون 
6 مربی برای هدایت تیم امید مدنظر فدراسیون 
فوتبال هستند، وحید هاشمیان که به عنوان 
دستیار مارک ویلموتس و دراگان اسکوچیچ 
در تیم ملی فوتبال ایران فعالیت می کرد، یکی 
از افرادی است که فدراسیون شرایط او را برای 
حضور در تیم امید زیر نظر دارد. فرهاد مجیدی 
که سال گذشته با استقلال قهرمان لیگ برتر شد 
و امسال هدایت تیم »اتحاد کلبا« در لیگ امارات 
را به عهده دارد، دیگر گزینه است. نام سعید 
دقیقی سرمربی تیم فوتبال شمس آذر قزوین 
که تیمش هم اکنون با ۱۱ امتیاز اختلاف در 
صدر جدول رده بندی لیگ دسته اول قرار دارد، 
نیز در فهرست مدنظر ساکنان خیابان سئول به 
چشم می خورد. رسول خطیبی سرمربی پیشین 
تراکتور و آلومینیوم اراک دیگر مربی ای است که 
فدراسیون شرایط او را رصد می کند. خطیبی 
باشگاه مس سونگون  هم اکنون مدیرعامل 
ورزقان است. حمید درخشان سرمربی پیشین 
پرسپولیس که مدتی هم به عنوان سرمربی تیم 
نوجوانان فعالیت می کرد، به همراه محرم نویدکیا 
گزینه های  دیگر  سپاهان  پیشین  سرمربی 

سرمربیگری تیم امید را تشکیل می دهند. 

   استیصال 
 طلایی پوشان نصف جهان که با شش پیروزی 
پیاپی در لیگ به این مسابقه رسیده بودند، در نفوذ 
به ساختار دفاعی آلومینیوم عاجز ماندند و این 
دلیلی بود تا سرمربی پرتغالی سپاهان در کنار زمین، 

واکنش هایی از سرِ استیصال نشان دهد . 

       پرهیجان 
 در حالی مس رفسنجان در دیداری جنجالی و 
انتقامی موفق شد شاگردان ساکت الهامی در هوادار 
تهران را شکست دهد که لوسیانو پریرا مهاجم 40 ساله 
رفسنجانی ها در ترکیب قرار گرفت و روز پرهیجان و 

بدون گلی پشت سر گذاشت. 

           طلسم شکنی 
طلسم حضور پل پوگبا در ترکیب یوونتوس بالاخره 
شکست و این بازیکن بعد از 315 روز در یک بازی 
رسمی به میدان رفت. ستاره فرانسوی یوونتوس 11 
ماه پس از آخرین حضورش در زمین، مقابل تورینو به 

عنوان بازیکن تعویضی وارد زمین شد. 

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
تسنیم: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال رأی به جریمه 
۱00 میلیون تومانی باشگاه نفت مسجدسلیمان داد. به 
گزارش سایت رسمی فدراسیون فوتبال، کمیته انضباطی آرای 
خود را درباره تیم های مختلف به شرح زیر صادر کرد:  در پی 
تخلفات صورت گرفته از سوی تعدادی از لیدرهای باشگاه نفت 
مسجدسلیمان در دیدار مقابل استقلال تهران در هفته نوزدهم 
و به رغم جلسه تعیین شده و عدم حضور نماینده باشگاه در 
جلسه مذکور، کمیته انضباطی تخلفات منتسب به تیم نفت 
مسجدسلیمان را احراز نموده و رأی به جریمه نقدی به مبلغ 
یک میلیارد ریال صادر کرد. ضمنا نظر به تخلفات مشابه از سوی 
لیدرهای منتسب به تیم نفت مسجدسلیمان در بازی های قبلی، 
باشگاه در صورت تکرار تخلف با تنبیهات شدیدتری مواجه 
خواهد شد. رأی صادره به مدت یک هفته از تاریخ ابلاغ، قابل 

تجدیدنظرخواهی نزد کمیته استیناف خواهد بود. 

بیــنالمــلل
 ژوزه مورینیو به دلیل فحاشی به داور برای سومین بار در 
این فصل اخراج شد! به گزارش اسپورت بایبل، ژوزه مورینیو 
برای سومین بار در این فصل با کارت قرمز داور روبه رو شد. 
او متهم شد به داور دشنام داده است و برای همین کارت 
قرمز را مقابل چشمان خود دید. ژوزه مورینیو همیشه با 
داوران رابطه بدی داشته است و فراز و فرودهای زیادی در 
رابطه او با داوران در هر کجا که مربیگری کرده وجود داشته 

که است. هواداران، مربی رم را متهم کردند 
از دشنام استفاده کرده که داور نیز 
متوجه شد و او را از کنار زمین اخراج کرد. 
ژوزه مورینیو بعد از بازی عنوان کرد که 

می تواند علیه داور چهارم اقدام قانونی انجام 
دهد. او در واکنش به اتفاقات رخ داده گفت: 

من احساساتی هستم اما دیوانه نیستم. 
پیچینی به من کارت قرمز داد چون 
متأسفانه داور چهارم توانایی درک کردن 
حرف هایش را ندارد. می خواهم بفهمم 
آیا دستگاه شنود کنار زمین وجود 
دارد یا خیر. )اشاره به اینکه داوران 

چطور متوجه شدند او دشنام داده است( 
نمی خواهم وارد این موضوع شوم که 
داور چهارم اهل تورین است و یکشنبه 
با یوونتوس بازی می کنیم. برای اولین 
بار در دوران مربیگری ام، داور چهارم به 
باورنکردنی ترین شکل با من صحبت کرد. 

غیرقابل توجیه بود.

دیدگـــــاه
پرسپولیس مقابل سپاهان بهتر بازی کرد! 

سعیدعزیزیان
کارشناس فوتبال 

تیم پرسپولیس مقابل نفت مسجدسلیمان در هفته بیست و 
یکم رقابت های لیگ برتر،  به برتری رسید.  پرسپولیس نسبتا 
بازی خوبی را مقابل نفت ارائه داد، اما در دیدار با سپاهان در 
اصفهان به مراتب فوتبالی دلچسب و راضی کننده تری را به 
نمایش گذاشت. به نظر می رسید که بازیکنان پرسپولیس 
به خاطر اینکه نفت مسجدسلیمان در انتهای جدول حضور 
دارد آنچنان انگیزه زیادی نداشتند، اما به مرور هر چه بازی 
به جلو رفت نمایش بهتری داشتند.  ابتدا پرسپولیسی ها فکر 
می کردند که تیم ته جدولی را به راحتی می توانند شکست 
بدهند، اما بعد از مهار پنالتی توسط بیرانوند، شرایط تغییر 
کرد و پرسپولیس با دوندگی بیشتر صاحب توپ و زمین شد. 
اگر نفت مسجدسلیمان پنالتی را تبدیل به گل می کرد احتمال 
داشت نفتی ها عقب بکشند و با دفاع جانانه دنبال حفاظت از 
گل زده خود باشند و بازی کمی برای پرسپولیس سخت تر 
شود، اما بیرانوند با مهار پنالتی تیم را به بازی برگرداند و سپس 
پرسپولیس با ایجاد موقعیت های گل توانست نبض بازی را به 
دست بگیرد.  علیرضا بیرانوند دروازه بان شماره یک فوتبال 
ایران است و کارنامه درخشانی در مهار ضربات پنالتی دارد و 
حتی در جام جهانی از رونالدو بهترین بازیکن دنیا پنالتی گرفته 
است. وقتی یک بازیکن پشت ضربه پنالتی می ایستد و بیرانوند 
درون دروازه است تا حدودی اعتماد به نفس خودش را از دست 
می دهد. بیرانوند در این فصل مسابقات فوتبال ایران خیلی در 
خدمت تیم است و توانسته در روند رو رشد تیم پرسپولیس از 
هر جهاتی کمک کند.  پریرا در دیدار با نفت مسجدسلیمان به 
اندازه بازی با سپاهان خوب نبود. این مهاجم برزیلی در دیدار با 
سپاهان مدت کوتاهی که فرصت حضور در زمین را پیدا کرد، 
در خط حمله عملکرد تاثیرگذاری را از خود نشان داد، اما یحیی 
گل محمدی باید به مهدی عبدی بیشتر فرصت بدهد تا بیشتر 
در خدمت تیم باشد. عبدی جوان و با انگیزه است و به طور حتم 
در بازی های حساس هم می تواند گلزنی کند. پرسپولیس در 
دیدرا بعدی به مصاف تراکتور می رود.  تراکتور بعد از حضور پاکو 
خمز به عنوان سرمربی متحول شده و به یک تیم بسیار تهاجمی 
و قدرتمند تبدیل شده است. بازیکنان از لحاظ روحی و روانی 
هم در شرایط خوبی قرار دارند و پرسپولیس کار سختی در تبریز 
مقابل تراکتور خواهد داشت. پرسپولیس همیشه جلوی تیم های 
قوی همچون تراکتور بازی خوبی از خود ارائه می دهد و به طور 
حتم با انگیزه بالایی که بازیکنان پرسپولیس در این چند هفته به 
دست آورده اند با دست پر از تبریز بازخواهند گشت. در خصوص 
انتخاب سرمربی تیم ملی فوتبال باید بگویم بازی کردن با اسامی 
مربیان شاغل و چه بیکار فوتبال ایران اصلًا کار درستی از سوی 
فدراسیون فوتبال نبود. این کار فدراسیون ساختگی بود و در 
نهایت مهدی تاج اعلام کرد که مردم دوست دارند تا سرمربی 
تیم ملی خارجی باشد. مشخص است که با این کارها سعی دارند 
تا ذهنیت همه را خراب کنند. باید سرمربی تیم ملی را اعضای 
کمیته فنی که خودشان فوتبالی و قبلا بزرگ ترین بازیکنان 
تیم ملی بودند انتخاب کنند. همچنین باید هرچه زودتر سرمربی 
تیم های ملی و امید را معرفی کنند تا تکلیف کادرفنی این تیم ها 
مشخص شود و تمرینات با مربی ایرانی یا خارجی آغاز گردد، 
اما با این رویه که فدراسیون فوتبال در پیش گرفته است باز هم 
انتخاب سرمربی به دقیقه 90 کشیده می شود تا کار از کار بگذرد 

و دیگر نشود کاری برای تیم ملی کرد. 

 استیلی: 

 دو فاکتور مهم در انتخاب سرمربی تیم ملی وجود دارد 
حمید استیلی بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران معتقد 
است که ابتدا باید کمیته فنی فدراسیون درباره انتخاب 

سرمربی تیم ملی تصمیم گیری کند. 
 گزینه ها 

حمید استیلی در گفت وگو با تسنیم، در خصوص مطرح 
شدن نام برخی از مربیان ایرانی برای هدایت تیم ملی و 
انتقادهایی که در این زمینه صورت گرفت گفت: در این زمینه 
اکثر کارشناسان و مربیان صحبت کردند و فکر می کنم ارزش 
تیم ملی و مربیان ایرانی پایین آمد. از طرفی دوستان هم شاید 
به این نتیجه رسیدند که بحث برنامه دادن سرکاری است و در 
نهایت انصراف دادند. در این ماجرا هم به تیم ملی و هم مربیان 
ایرانی توهین شد. نمی دانم این جریان و تصمیم توسط چه 
افرادی برنامه ریزی شد ولی انتخاب سرمربی تیم ملی و نظر 
دادن در این زمینه برعهده کمیته فنی است و سپس هیات 
رئیسه باید در این خصوص نظرش را بدهد. فکر می کنم در 

حال حاضر کمیته فنی در فدراسیون فوتبال وجود ندارد. 
 انتقاد از فدراسیون 

وی با اشاره به برخی انتقادها از فدراسیون و اعضای هیات 

رئیسه و اینکه عده ای معتقدند آنها به شکل تخصصی با 
فوتبال آشنا نیستند، تأکید کرد: شما می توانید واکنش 
مردم، کارشناسان یا آنهایی که در فوتبال تخصص دارند را 
ببینید ولی آیا حرف آنها مهم است؟ کجا به نظر آنها اهمیت 
داده شده است؟ وقتی بحث مهمی مثل انتخاب سرمربی 
تیم ملی به وجود می آید قطعا در این زمینه مربیان با سابقه 
در رده باشگاهی و ملی صاحب نظر هستند و می توان از 
آنها و افرادی که مویشان را در این فوتبال سپید کرده اند 
نظر خواست. فوتبال یک ورزش کاملا تخصصی است و در 
تصمیم گیری های مهم نیاز به افراد متخصص در این رشته 
است که آنها نظر یا مشورت بدهند ولی در فوتبال ما افراد 
بی تخصص تصمیم  گیرنده هستند. استیلی خاطرنشان کرد: 
اگر از امثال دادکان و صفایی فراهانی تعریف می کنند حتما 
دلیل دارد. دوستان اگر خودشان را گول نزنند می توانند ببینند 
کجای کار ایراد دارد و همه چیز روشن است ولی اصرار به انجام 

کارهای اشتباه، نابخشودنی است. 
 مربی خارجی یا داخلی؟

عضو پیشین کمیته فنی فدراسیون فوتبال در ارتباط با اینکه 

مربی خارجی برای تیم ملی بهتر است یا ایرانی، گفت: در این 
زمینه ما تصمیم گیرنده نیستیم و باید دید هدف فدراسیون 
در مورد آینده چیست. به عنوان مثال شاید فدراسیون 
برای جام جهانی بعدی می خواهد برنامه ریزی کند و بحث 
جوانگرایی را در پیش می گیرد یا اینکه هدف مهمش موفقیت 
در جام ملت های آسیا است، در ضمن اگر بخواهیم مربی ایرانی 
انتخاب کنیم گزینه های محدودی داریم که شاید در نهایت 
به دو یه سه نفر خلاصه شود. استیلی افزود: نمی دانیم هدف 
فدراسیون چیست ولی در انتخاب سرمربی تیم ملی دو فاکتور 
بسیار مهم است. تیم ما مملو از ستاره و لژیونر است و مدیریت 
کردن آنها توسط سرمربی بسیار مهم است. در تیم ملی زمان 
زیادی برای انجام کار تاکتیکی نداریم و مساله مهم دیگر قدرت 
کوچینگ سرمربی است و فردی که انتخاب می شود باید در 

این دو فاکتور توانایی بالایی داشته باشد. 
 پرسپولیس 

سرمربی سابق پرسپولیس در خصوص عملکرد این تیم 
در لیگ برتر و اینکه شاگردان یحیی گل محمدی چقدر برای 
قهرمانی شانس دارند، گفت: شرایط روحی پرسپولیس بعد از 
شکست دادن سپاهان بهتر شد ولی نمی توان چیزی را در مورد 
قهرمانی پیش بینی کرد. سه تیم بالای جدول اختلاف بسیار 
کمی با هم دارند و تیمی قهرمان می شود که در بازی های باقی 

مانده کمترین اشتباه را داشته باشد. 

محمد نوری کارشناس فوتبال و پیشکسوت 
استقلال در خصوص نتایج شاگردان ساپینتو و 

وضعیت این تیم صحبت کرد. 
 در مورد توقف استقلال در خانه 

نساجی مازندران چه نظری دارید؟
 استقلال در این بازی هم خوب بازی کرد 
و موقعیت های زیادی داشت. در مقایسه با 
فصل گذشته بازی های زیبایی را از استقلال 
می بینیم هرچند تیم با هدایت فرهاد مجیدی 
قهرمان شد. در مصاف با نساجی هم بدشانسی 
به سراغ تیم آمد و در حالی که موقعیت های 
زیادی خلق کرد اما به گل نرسید. مهم ترین 
فرصت را هم سجاد شهباززاده از دست داد، 
اما در نهایت بخت با نساجی یار بود و توانست 
روی تک موقعیت خوبی که داشت با شوت 
مهارنشدنی کلانتری به گل برسد.  استقلال 
از همه لحاظ نسبت به نساجی برتری داشت 
ولی نباید فراموش کنیم بی دقتی عامل مهمی 
در نرسیدن تیم به گل برتری بود. مالکیت بر 
توپ و میدان زمانی معنا پیدا می کند که تمامی 
امتیازات بازی کسب شود. تعویض کوین یامگا 
در بین دو نیمه روی روند هجومی تیم تأثیر 
گذاشت و سمت راست تیم دچار خلل شد. 
بودن او شکل هجومی تیم را تکمیل می کند اما 
تصمیمی بود که گرفته شد. نمی توان امتیازات 
را از دست داد اما در برخی بازی ها تیمی که برتر 
ظاهر می شود برنده نمی شود و همین موضوع 
باعث جذابیت فوتبال می شود. دیدیم که در 
بازی با نساجی بیش از همه ریکاردو ساپینتو 
سرمربی تیم حرص و جوش می خورد اگرچه 
روی نیمکت نبود ولی در جایگاه ویژه شور و 

حال همیشگی را داشت. 
 استقلال کورس قهرمانی را از دست 

داد؟
استقلال برای آنکه در کورس قهرمانی باشد 
باید در استفاده از موقعیت ها بهتر از این ظاهر 
شود. شکل بازی تیم رو به رشد است و شاهد 
نمایش خوبی هستیم ولی تیم باید بتواند از 
فرصت های خود استفاده کند. استقلال به همراه 
سپاهان و پرسپولیس بازی های زیبایی را انجام 
می دهد و حتی بهتر از این دو تیم ظاهر می شود 
اما برای قهرمان شدن نباید امتیاز از دست داد. 
بازیکنانی مانند مطهری، محبی و قائدی باید در 
گلزنی عملکرد بهتری داشته باشند و البته دیگر 
اعضای تیم هم بهترین نمایش خود را نشان 
دهند چون به بازی های پایانی نزدیک می شویم 
و در این هفته ها امتیازات ارزش بسیار بیشتری 
پیدا می کنند. تیمی می تواند در کورس قهرمانی 
موفق باقی بماند که امتیازات حساس باقیمانده 

را از دست ندهد. 
 در خصوص پرتاب بطری آب به سوی 
سرمربی تیم استقلال از سوی هواداران 

نساجی مازندران چه نظری دارید؟
 مردمان بسیار خوبی داریم و علاقه مندان 
به فوتبال کم نیستند اما متأسفم که عده ای 
درون تماشاگران واقعی فوتبال رخنه می کنند 
و با رفتارهای غیر ورزشی و غیر اخلاقی دیگر 
هواداران تیمشان را زیر سوال می برند. آنهایی 
که در میان طرفداران با شعور و پر شور نساجی 
نفوذ کرده اند چهره این تیم را خراب می کنند. 
پرتاب بطری آب برای عصبانی کردن ساپینتو 
بود تا او را از کوره به در کنند اما این رفتار اصلًا 
درست نیست و نباید به هیچ یک از سرمربیان 
و دیگر اعضای کادرفنی تیم های لیگ برتری 
بی احترامی شود. باید چنین افرادی شناسایی 
شوند تا جو ورزشگاه ها را به هم نریزند و بازی ها 

در سلامت برگزار شود. 

پنجشنبه 
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 پاشازاده: 

استقلال امتیاز از دست داد ولی خوب بازی کرد
از نگاه پیشکسوت باشگاه استقلال این تیم با وجود توقف 
در خانه نساجی مازندران نمایش خوبی داشته و مستحق 
برد بوده است. مهدی پاشازاده  درباره تساوی یک -  یک تیم 
فوتبال استقلال مقابل نساجی مازندران در هفته بیست ویکم 
لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: استقلال موقعیت های زیادی 
داشت و به گل رسید، ولی یک اختلاف گل هیچ وقت حاشیه 
امنیت خوبی نیست. وقتی استقلالی ها گل خوردند، بازی گره 
خورد. از این اتفاقات برای هر تیمی می افتد، مثل بازی سپاهان 
با آلومینیوم. در این بین هر تیمی بتواند فشار را تحمل کرده 
و از اشتباهات حریف استفاده کند، جلو می افتد. درست است 
که استقلال امتیاز از دست داد، ولی خیلی خوب بازی کرد. 

هنوز 9 هفته تا پایان لیگ باقی مانده است و مطمئن باشید 
تیم های دیگر هم امتیاز از دست می دهند. به اعتقاد من 
استقلال به اندازه دو تیم دیگر مدعی، شانس قهرمانی دارد. 
وی در مورد فرصت سوزی بازیکنانی مثل سجاد شهباززاده در 
این دیدار تصریح کرد: برخی مواقع تصمیماتی گرفته می شود 
که به نتیجه نمی رسد. اگر آن موقعیت تبدیل به گل می شد 
همه می گفتند چه تعویض طلایی و چقدر خوب گل زد، ولی 
چون توپ تبدیل به گل نشد، بد شده است. ما بیرون نشستیم 
و نگاه می کنیم و نباید این گونه شهباززاده را قضاوت کنیم. 
بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال پرتاب بطری آب به سمت 
ریکاردو ساپینتو از سوی هواداران نساجی مازندران تصریح 

کرد: متأسفانه این رفتارها بد است و نباید تکرار شود. پاشازاده 
راجع به بدهی سنگین باشگاه استقلال به آندره آ استراماچونی 
سرمربی ایتالیایی پیشین آبی پوشان هم به تسنیم گفت: این 
پرونده جدی و حیاتی است و بدهی باشگاه به استراماچونی با 
توجه به بالا رفتن قیمت دلار و یورو روز به روز بیشتر می شود. 
تهیه کردن این پول واقعا سخت است. نهادهای نظارتی باید 
ورود و بررسی کنند که پول ها کجا هزینه شده است. اصلا آیا 
درست بوده است یا نه. وی در واکنش برنامه گرفتن فدراسیون 
فوتبال از گزینه های داخلی برای هدایت تیم ملی فوتبال و 
انصراف برخی از آنها گفت: فکر می کنم این مسائل واقعی 
نبود. برخی دوستان قابل احترام هستند، ولی اصلا نباید در 
بین گزینه ها قرار می گرفتند. تنها کسی که شرایط متفاوتی 
به نسبت بقیه داشت و می توانست سرمربی تیم ملی شود، 
امیر قلعه نویی بود که او هم قبول نکرد و باید به تصمیمش 

احترام گذاشت. 


